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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.2.2018  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 10 grudnia 2018r.  

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12.00-13.05 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad: 
  
1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad.  

1. Budżet Miasta na 2019r. 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok 
 

2. Sprawy bieżące:  
 

 Pismo z dnia 30 listopada 2018r. dotyczące sesji Rady Miasta 
poświęconej problematyce planowania przestrzennego, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia „Zasad przyznawania dotacji 
celowych ze środków budżetu miasta na dofinansowanie kosztów 
inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej” 

3. Wolne głosy i wnioski. 
 

4. Plan pracy Komisji na I półrocze 2019r. 
 
5. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak–Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej. 
 

Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad.3. 
Budżet Miasta na 2019r. 
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• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz-Skarbnik 
Miasta  
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Mam pierwsze pytanie odnośnie osiedla 1000-lecia w Szerokiej i tam na 2018r. 
było zaplanowane 200 tys. zł na odwodnienie parkingu, który jest przy 
budynkach nr 15, 15C i D. Wiem, że wodociągi prześwietliły kanalizację i 
kanalizacja jest w dobrym stanie, ale tylko tyle zrobiono w 2018r. Wiem, że na 
rok 2019 jest 143 tys. zł, albo 145 tys. zł na to samo zadanie. Z tego, co się 
orientuję potrzeba na to zadanie około 400 tys. zł, bo tam chodzi też o drogę 
tj.wymianę płyt betonowych. Proszę powiedzieć, czy w 2019r. ten teren Urzędu 
Miasta będzie zrobiony, bo chyba jest to najgorszy teren i wątpię, czy gdzieś są 
jeszcze drogi z płyt betonowych, ale myślę, że to jest jedna rzecz, którą trzeba 
by zrobić w Szerokiej. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Chciałabym to jeszcze uzupełnić, w roku bieżącym została wykonana 
dokumentacja. W tej chwili jest wniosek w Wydziale Architektury o wydanie 
pozwolenia na realizację i projekt obejmuje odwodnienie terenu, oraz projekt 
zagospodarowania, czyli parkingów, terenów zielonych na całej płaszczyźnie 
pomiędzy trzema blokami, bo dwa bloki, to nasze zasoby, a jeden Spółdzielni 
„Nowa”. Jest wykonana dokumentacja, ale nie wiem na jaką kwotę opiewa 
kosztorys inwestorski. 
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Ale z 2018r.? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji  
Teraz w tym roku została wykonana. 
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Dziękuję bardzo. Drugie pytanie mam do pana Prezydenta, w maju 2018r. pani 
Prezydent zrobiła zebranie w Sołectwie Szeroka odnośnie uchwały pomnika 
Sławika. Taka uchwała była przegłosowana jednogłośnie  przez wszystkich 
radnych i było zebranie w maju tego roku, był Wiceprezydent Foksowicz                           
i pokazywał pięć lokalizacji. Mieszkańcy przegłosowali, bo tam chodziło tylko o 
zmianę numeru działki. Proszę mi powiedzieć, bo nie widzę w budżecie, żeby 
cokolwiek było na ten temat zapisane. Natomiast pani Prezydent obiecała 
mieszkańcom Szerokiej, że taki pomnik powstanie w 2019r., a tym bardziej, że 
w/w uchwała ciągnie się od trzech lat.  
 
Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
Nie wiem, jak wyglądała sprawa na początku poprzedniej kadencji, ale jeżeli pani 
Prezydent obiecała, że będzie, to będzie. Kwestia jeszcze czasu i działki, bo była 
zmiana tej działki… 
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Tak. 
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Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
Nie pamiętam dokładnie, na jakim etapie to jest teraz, czy działkę musimy 
wykupić, czy nie? 
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Jest to użyczenie od parafii.  
 
Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
Jeżeli projekt został już wybrany i zaakceptowany, to nie wiem, czy tam jest 
realizacja? Musiałbym się zorientować i odpowiedzieć, jeżeli będzie taka 
potrzeba. 
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Dziękuję. 
 
Bolesław Lepczyński-radny RM 
Mam pytanie odnośnie tego, co pan Przewodniczący tutaj powiedział i pan 
Prezydent, a chodzi o użyczenie, to znaczy że będzie coś robione nie na 
własności miasta, czy jest taka możliwość?  
 
Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
Tak, zależy czyj jest teren, bo można wykupić ten teren, albo za zgodą 
właściciela. 
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Są takie rzeczy, jak użyczenie. 
 
Bolesław Lepczyński-radny RM 
Tak, tylko potem kwestia obsługi tego pomnika, bo ktoś będzie musiał się tym 
zając. 
 
Stefan Woźniak-radny RM 
Wiadomo, że wszystkie pomniki przechodzą pod Miasto.   
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Jeżeli Miasto będzie realizowało, to Miasto będzie musiało zakupić teren pod 
pomnikiem, ponieważ nie będzie realizacji zadania na nie swoim terenie. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Chciałbym zapytać o budowę PSZOK-u, bo wiem że o tym dyskutujemy                      
i mówimy, że jest konieczność i potrzeba, a jakieś środki są zapisane, czy mamy 
już ustalone, gdzie ewentualnie PSZOK by powstał, czy na kopalni 
„Moszczenica”? 
 
Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
Szukamy odpowiedniej lokalizacji i nie jesteśmy na razie w stanie wybrać takiej 
lokalizacji, która spełniałaby wszystkie pożądane przez Miasto aspekty 
tj.dostępności, zagospodarowania miejscowego planu, która by spełniał taką 
funkcję. Dlatego tutaj jeszcze trochę ten temat faktycznie nam się odsuwa                     
w czasie, ale i tak będziemy musieli podjąć decyzję i wybrać lokalizację. Jest 
również opcja terenu przy ul.Towarowej, ale wiąże się to z uporządkowaniem 
tego terenu i wiążą nas trochę terminy wycinki drzew, ze względu na okres 
lęgowy i być może ta lokalizacja będzie właśnie tam.  
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Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Chciałem jeszcze dopytać o drogę wzdłuż ROD „Irys” tj. jest pomiędzy ul.Stodoły 
i ul.Strażacką, czy coś w tej sprawie przynajmniej idzie w jakimś kierunku i może 
nie fizyczne wykonanie, ale są projektowane wykupy i następna sprawa, to droga 
Nowopochwacie. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Nowopochwacie wyznaczone jest w planie zagospodarowania przestrzennego                  
i dlatego może tam jakieś niedogodności każą właścicielom ogródków 
działkowych ograniczać korzystanie z tych ogródków. Natomiast jest prowadzona 
dokumentacja i pierwszy etap dokumentacji, to koncepcja tej drogi, dlatego że 
to, co jest w planie bez wizji w terenie, to jest koncepcja mapowa. Zleciliśmy 
koncepcję tej drogi projektantom i trwa jej wykonanie. Koncepcja miała być 
skończona w połowie tego miesiąca, natomiast uzgodnienia są w trakcie 
wykonywania. To, co projektant przedstawił jeszcze nas nie satysfakcjonuje                   
i dlatego przedłużono dyskusję nt. koncepcji z projektantem. Myślę, że jak to 
otrzymamy, to wówczas przedstawimy Komisji kształt przebiegu tej drogi. 
Drugim etapem będzie dopiero projekt drogi i to projektowanie ze względu na 
długość podzielono na dwie części, a dopiero potem każda z części w trybie spec 
ustawy i będzie nabywanie działek. Jeżeli chodzi o termin realizacji myślę, że 
przez następne cztery lata nie dojdziemy do realizacji tej drogi, patrząc również 
na koszty. Pan pytał o łącznik drogi ul.Stodoły i ul.Strażackiej, w naszym planie 
budżetowym również jest projektowana droga i wartość projektu to 98 tys. zł, a 
termin realizacji styczeń 2019r. Dopiero potem w trybie spec ustawy pozwolenia, 
czyli na pewno realizacja nie nastąpi w 2019r. 
 
Bolesław Lepczyński-radny RM 
Pani Naczelnik mam pytanie, bo dużo na ten temat się mówiło w kampanii 
wyborczej, kiedy się zaczyna i będzie coś robione z ul.Wyzwolenia? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Projekt jest gotowy i pozwolenie w trybie spec ustawy, od którego jest odwołanie 
mieszkańców chyba w dwóch punktach. Czyli ta procedura ma swoje odwołania, 
ale decyzja ma tryb natychmiastowej wykonalności i ten tryb został nadany z 
powodu chociażby jednego elementu. Jesteśmy już po przetargu, ale jeszcze 
wyników nie ma ogłoszonych na przebudowę wiaduktu w rejonie ul.Ruptawskiej, 
który jest w bardzo złym stanie. Tam powinno być ograniczenie nośności, a może 
ograniczenie przejazdu do jednego samochodu po tym obiekcie. Natomiast 
ograniczenie to wstrzymaliśmy, ponieważ wiadukt musi iść do przebudowy.  
 
 
Bolesław Lepczyński-radny RM 
Pani Naczelnik, generalnie w/w ulica ma być obwodnicą Jastrzębia? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Ona jest traktowana w programie drogowym miasta Jastrzębie-Zdrój jako tzw. 
mała obwodnica miasta, bo duża była z jednej strony droga Główna Południowa. 
Natomiast, wewnętrzna droga odciążająca centrum, to miała być część od 
ul.Pszczyńskiej i część ul.Niepodległości, Libowiec, ul.Wzywolenia, ul.Ranoszka do 
autostrady A1 i pod tym kątem w/w droga jest zaprojektowana tj.ścieżki 
rowerowe, chodniki, kanalizacja deszczowa, poszerzenie jezdni, chociaż tam 
jezdnia ma 6-6,5 m i jest wystarczająca, natomiast pobocza są do projektowania. 
Wartość tej inwestycji szacowana półtora roku temu, to 25 mln zł. 
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Bolesław Lepczyński-radny RM 
Czasookres realizacji? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
To, co mamy w trakcie kończącej się procedury przetargowej, to tylko wiadukt, a 
w następnych latach wg możliwości finansowych. Chciałam powiedzieć, że 
dwukrotnie zwracaliśmy się pisząc wnioski o dofinansowanie, ale w żadnym                
z tych przypadków nie otrzymaliśmy. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Chciałbym zapytać o modernizację ul.1 Maja tj. projekt, bo jest kwota 103 tys. zł 
na projekt? 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Akurat prowadzi to Wydział Architektury, ale na projekt z tego, co wiem środki są 
na dokończenie prac projektowych, nie ma środków na realizację.  
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Chciałem jeszcze zapytać co z ulicami Królowej Jadwigi, Jagiellończyka, Łokietka, 
bo ich nie ma. 
 
Maria Pilarska-Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Nie znajdzie pan ich w tym budżecie, nie ma tego w planie wieloletnim 
inwestycyjnym  i nie ma tego również w pracach remontowych w zakresie dróg. 
Kwoty w zakresie remontów dróg tak, jak pan Skarbnik wspominał na 
poprzedniej Komisji, tak i w tej chwili są  kwotowo na poziomie, ale biorąc pod 
uwagę podwyższenie kosztów, to jest niżej i remonty dróg obejmują w tej chwili 
dalszy ciąg ul.Grzybowej rozpoczętej w tym roku i wykonanej, bo wykonaliśmy 
1/3 drogi, odnogę ul.Szotkowickiej, ul.Zdziebły, ul.Armii Krajowej do pomnika. 
To są ulice w ramach remontów, które chcemy zrobić. Innych remontów w tej 
chwili nie przewiduje się i nie wiadomo, jak będzie wyglądał poziom cen w 
okresie przetargowym wiosennym. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Co z budynkiem mieszkalnym na ul.Gagarina, czy będzie robiony?  
 
Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
W tym roku już nie chcę mówić, ile tych przetargów było i to cały czas jest ten 
sam temat. Pieniądze są zabezpieczone i dodatkowo dofinansowanie, bo nie 
realizujemy tylko własnymi środkami. Realizacja tego projektu, bo ostatnio 
rozmawialiśmy o tym i termin jest… 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta  
Tam trzeba się poważnie zastanowić, czy w ogóle to robić i czy to ma sens, bo 
mamy pewną kwotę dofinansowania na Gagarina i dwa przetargi nie wyszły, a 
ten przetarg dokładnie nie pamiętam… 
 
Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
10 mln zł. 
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta 
Duże różnice wyszły i chyba się w ogóle nie opłaca remontować, bo trzeba 
pamiętać o dwóch rzeczach tzn.żeby mieć Gagarina, to trzeba mieć jeszcze 
projekty miękkie, które trzeba utrzymywać przez kolejne pięć lat. Czyli trzeba 
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mieć nakłady  na wydatki bieżące, które będziemy musieli utrzymywać i teraz 
pytanie, czy nie lepiej i taniej będzie odpuścić Gagarina z dofinansowaniem? 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Wybudować nowe?  
 
Dariusz Holesz-Skarbnik Miasta 
Wybudować swoje, to co chcemy. Tutaj była mowa o kontenerach, bo szybko się 
buduje i są relatywnie tanie w stosunku do tego remontu, bo to jest nadbudowa                 
i potężne pieniądze. W tych warunkach, jakie teraz są, to się po prostu nie opłaca 
i o tym miała być mowa na Komisji Polityki Społecznej, bo będzie pani Dyrektor. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Jak jest z wykonawcami, czy będą w stanie realizować gospodarkę odpadami za 
kwotę, która jest wynegocjowana w przetargu?  
 
Robert Chojecki –Zastępca Prezydenta Miasta  
Jest umowa. 
 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Wiem, że jest umowa, ale może się stać wszystko, bo tam też ceny rosną i jest 
jeszcze kwestia tego typu, że na razie gospodarkę odpadami zasilamy trochę 
środkami, które były pobrane nieco większe w poprzednim. 
 
Honorata Uchto-Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Sytuacja była zawsze jasna i klarowna, jak zostały zawarte umowy i tak nam się 
też wydawało. Umowy mamy zawarte do 2021r. do czerwca, więc stawki są tak 
wyliczone, żeby nam wystarczyło i żeby pieniądze były wystarczające na 
realizację tego zadania. Natomiast problem pojawia się trochę inny, ponieważ od 
dłuższego czasu mówi się o zmianie przepisów prawa, które drastycznie zmienią 
dotychczasowy system. Zmieni się na pewno zasada świadczenia tej usługi, ale 
też zasada finansowania. Natomiast nie mówi się do końca o szczegółach, 
ponieważ przedłożona propozycja została bardzo mocno obarczona wadami, a co 
za tym poszło, to szereg uwag do projektu ustawy. Więc  tak na prawdę na dzień 
dzisiejszy nic konkretnego nie wiemy. Jedno jest pewne, że zmiany będą na 
pewno, a czy zmiany nas dotkną? Tego nie wiem, bo nie wiemy, czy będzie okres 
przejściowy? Jeżeli się okaże, że nie będą wymuszały na nas zmiany w zakresie 
systemu i finansowania tego systemu, to nie będzie problemu, bo wystarczy nam 
wszystko tak, jak było przewidziane w umowie. Natomiast, jeżeli faktycznie będą 
jakieś zmiany i na przykład nasze umowy nie będą mogły być tak długo 
realizowane, to tutaj będziemy mieć dosyć spore problemy.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 

 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
Ad.4. 
Sprawy bieżące:  
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 Pismo z dnia 30 listopada 2018r. dotyczące sesji Rady Miasta 
poświęconej problematyce planowania przestrzennego, 

 
Komisja zapoznała się z treścią w/w pisma, oraz przyjęła do wiadomości. 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia „Zasad przyznawania dotacji 
celowych ze środków budżetu miasta na dofinansowanie kosztów 
inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej” 

 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawili Zastępca Prezydenta Miasta- 
Robert Chojecki, oraz Mariusz Rogala – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska   
i Rolnictwa  
 
Józef Kubera-radny RM 
Jakie mają zainteresowanie pompy ciepła i fotowoltaika? 
 
Mariusz Rogala – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska   i Rolnictwa  
Coraz większe, bo fotowoltaika tanieje. Dajemy 50% do 8 tys. zł i wystarczy to 
na dobrej klasy 3kW instalację i taka instalacja dla typowo 4-5 osobowej rodziny 
powinna wystarczyć, a nawet powinno wystarczyć na ciepłą wodę użytkową, żeby 
bezpośrednio podgrzać.  
 
Ryszard Piechoczek –radny RM 
Są osoby, których nie stać na opał i chciałem zapytać, czy Miasto w przyszłości 
zamierza wspomóc osoby, które rzeczywiście mają mały dochód, a chciałyby 
zachować jakość powietrza. Chciałem jeszcze o drugiej rzeczy powiedzieć, bo pan 
mówił o gazie, natomiast kiedyś była też taka dyskusja, że potrzebna jest tutaj 
pomoc państwa i do pieca centralnego ogrzewania byłby dodatkowy licznik                      
z jakąś bonifikatą. 
 
Mariusz Rogala – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska   i Rolnictwa  
Jest program „Czyste powietrze” i wnioski składa się do Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i ten program miał ruszyć w 
przyszłym roku, ale z różnych przyczyn ruszył już w tym roku i wnioski można 
już składać. Obejmuje on m.in. termomodernizację, wymianę kotłów, 
fotowoltaikę, ale to już będą bardziej pożyczki. Natomiast jest to uzależnione od 
dochodów i dla biedniejszych dotacje będą do 90 %. Mówiliśmy tutaj o kotłach 
węglowych zasypowych i z podajnikiem. Kotły zasypowe piątej klasy kosztują już 
od około 5 tys. zł i jeśli standardy paliw wejdą w życie, to będzie można się 
zastanowić nad tym, czy dotować? Ponieważ w tej chwili można kupić węgiel 
kiepskiej jakości i kocioł nie będzie kotłem spełniającym warunki energetyczno-
emisyjne. 
 
Ryszard Piechoczek –radny RM 
Pan powiedział o programie „Czyste powietrze”, natomiast byłem na spotkaniu                 
w kinie Centrum i uważam, że ludzie sobie nie poradzą z wypisaniem wniosku, 
czy planujecie punkt doradczy w Jastrzębiu? 
 
Mariusz Rogala – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska   i Rolnictwa  
Nie planujemy takiego działania, ponieważ złożenie wniosku będzie poprzedzone 
sporządzeniem operatów energetycznych i tak trzeba będzie się zwrócić do firmy. 
Myślę, że tutaj rynek zadziała, czyli firma która będzie chciała zarobić, to 
zaproponuje taką usługę, czy płatną bardziej, czy też nie, natomiast każdy 
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budynek i każdy klient oczekuje czegoś innego i nie jesteśmy w stanie i nie 
mamy takich pracowników, którzy potrafią komuś wyliczyć ten efekt  i napisać 
pod to wniosek. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Józef Kubera-radny RM 
Jest spalarnia opon, czy też utylizacji na Moszczenicy i byliśmy tam kiedyś z 
Komisją, co się tam teraz dzieje?  
 
Mariusz Rogala – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska   i Rolnictwa  
Proszę państwa z tego, co wiem firma ogłosiła upadłość. 
 
Ad.6.  
Plan pracy Komisji na I półrocze 2019r. 
 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2019r. przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, 
wstrzymujących się –0. 

Plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.6.   
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                  
i zakończył posiedzenie. 

  

 

 Przewodniczący Komisji  
  Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała            Stefan Woźniak 
Alicja Kogut 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


